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Äldrerådet 
Vanhusneuvosto 
 
PM 
 
Tid/Aika   19.12.2019 kl./klo 14:30-15:46 
Plats/Paikka   Stadshuset, mötesrum Masugnen/Masuuni 314, 3. vån./krs 
Medlemmar/Jäsenet Anneli Böckelman 

Rauno Gillsten 
Jan-Mikael Ekholm 

    Isa Forsbäck 
    Stig Nyberg, odförande 
    Tor Wernér 
 
    Kirsi Ala-Jaakkola, chef för äldreservice 
    Patrick Söderlund, sekreterare 
     
 
 

1. Plan för äldreservice/Vanhuspalvelusuunnitelma 
 
- Chefen för äldreservice, Kirsi Ala-Jaakkola, presenterade planen för 

äldreservice för äldrerådet. Äldrerådet omfattade planen men ville påpeka att det 
skulle vara viktigt att äldreservicens infotelefon, som nu fungerar mellan 8-11, 
kunde vara tillgänglig även andra tider och helst dygnet runt. Planen med 
utlåtande från äldrerådet behandlas som följande i social- och 
hälsovårdsnämnden i januari. 
 

- Vanhuspalvelupäällikkö, Kirsi Ala-Jaakkola, esitti vanhuspalvelusuunnitelman 
vanhusneuvostolle. Vanhusneuvosto hyväksyi suunnitelman ja halusi 
huomauttaa vanhuspalvelun infopuhelimen tärkeyttä. Palvelu toimii nyt arkisin  
8-11, olisi hyvä, että se palvelisi myös muina aikoina ja mielellään ympäri 
vuorokauden. Suunnitelma ja vanhusneuvoston lausunto käsitellään 
seuraavaksi sosiaali- ja terveyslautakunnassa tammikuussa. 

 
2. Övriga ärenden/Muut asiat 

 
- Medlem Anneli Böckerman ställde en fråga om kulturinstitutets prissättning för 

äldre befolkningen samt utbudet av kurser. Äldrerådet bestämde att frågan tas 
upp som ett skilt ärende på ett kommande möte, där äldrerådet ger ett utlåtande 
till kulturnämnden. 
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- Jäsen Anneli Böckerman esitti kysymyksen kulttuuriopiston hinnoittelusta 
vanhusväestölle sekä kurssien tarjonnasta. Vanhusneuvosto päätti, että asia 
käsitellään erikseen tulevassa kokouksessa, missä vanhusneuvosto antaa 
lausunnon kulttuurilautakunnalle. 
 
 
 
   

 


